
Järlåsa vägförening Protokoll årsmöte 2017

Plats: Järlåsa IF:s klubblokal
Tid: 2017-03-09 kl 19:00
Närvarande: se separat närvarolista
Debiteringslängd fanns tillgängligt under mötet.

§1. Mötet öppnades av Anders Werner.
§2. Kallelse till mötet och dagordningen godkändes. 
§3. Jonatan Svedmyr valdes till ordförande och Theodora Fredriksson till sekreterare för mötet.
§4. Till justeringsmän valdes Lennart Fredriksson och Maggan Nilsson. 

§5. Verksamhetsberättelse för 2016 lästes upp och godkändes. 

§6. Balans- och resultatrapporterna och revisorns rapport diskuterades och godkändes.  

§7. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2016 beviljades.
 
§8 a. Framställning från styrelsen om nytt planerat bostadsområde vid Fribergavägen gällande 

fastigheten Östra Hasselbo 1:7 (se bilaga §8 möteshandlingar) lästes upp och diskuterades.
Styrelsens förslag till beslut om ett eventuellt övertagande beviljades med följande tillägg 
efter omröstning: 
* att tomterna i det planerade villaområdet vid Östra Hasselbo är färdigbebyggda innan 
vägföreningen kan ta över driften av vägarna.   

§8 b. Inga motioner hade lämnats in.
§8 c. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd godkändes.

§9. Årsavgiften för 2018 fastställdes till oförändrade 700 kr

§10. Fastställdes att ersättning/arvode för år 2017 ska vara 999 kr till ordinarie 
styrelsemedlemmar, 500 kr till styrelsesuppleanter samt 400 kr vardera till 
revisorssuppleant  och valberedning. 

§11. Val av två nya styrelsemedlemmar på två år: omval Theodora Fredriksson och nyval Mikael 
Stackedal (Anders Werner och Jonatan Svedmyr kvarstår ytterligare ett år). Val av 
suppleanter på ett år: omval Maggan Nilsson, nyval Olle Stolpe.

§12. Val av ordförande ej aktuellt.

§13. Till revisor valdes Kristina Björklund. Till revisorssuppleant valdes Roine Brink.

§14. Örjan Ljungwall och Tage Fredriksson utsågs att ingå i valberedningen.



 
§15. Övriga frågor

* Styrelsen ska ansöka om fortsatt asfaltering i samhället enligt inventeringen som kommunen 
gjort av vägnätet. Styrelsen uppmanades att vara uppmärksam på planerade grävjobb av 
Uppsala Vatten för byte av rörledningar och av Vattenfall för byte av kablar på 
Gripensvärdsvägen och IP-only för fiberläggning i hela samhället, och bevaka återställning 
av ytskiktet. 

* Vägföreningens remissvar på kommunens förslag till nya hastigheter i samhället presenterades;
Vägföreningen var positiv till förslaget men önskade förlängd 40 km/t på Salavägen samt 
fartkameror strax för första busshållplatsen från vardera riktningen.

* Frågan om ansvar för sidotrummor diskuterades. Vägföreningen ansvarar för sidotrumma 
under infart till fastigheten men vem ansvarar om fastighetsägare lagt igen öppet dike 
utmed tomten? Styrelsen ombeds komma med förslag till nästa årsmöte.

* Gunnar Johansson ville få protokollfört att den stig som går över hans obebyggda fastighet Lilla
Slässbo 1:135 ej är hävdvunnen och att han har rätt att avyttra eller bebygga fastigheten. 

* Lille-Mor Jansson och Lennart Fredriksson avtackades för sina insatser i styrelsen under 10 år 
som styrelsemedlem respektive styrelsesuppleant .

  
§17. Mötet avslutades.

Vid protokollet

Theodora Fredriksson
Sekreterare

Justeras:

Lennart Fredriksson Maggan Nilsson


